
Vragen van de ChristenUnie aan wethouder Wolthers over mobiliteitsvisie, oversteek 

Kamerlingh Onnesweg en variantenstudie fietsenstalling (technische vragen, verzoek te 

beantwoorden voorafgaand aan de vergadering) 

In de voorbereiding naar de commissie D&B van morgenavond 8 mei, heb ik naar aanleiding 

van agendapunt 9a de volgende technische vragen die ik vooraf wil stellen: 

1. Wat is de planning van de mobiliteitsvisie en op welke wijze en wanneer zal de 

raad/commissie hierbij worden betrokken? 

2. Kunt u aangeven wat er is gebeurd, of nog gaat gebeuren, naar aanleiding van de petitie 

vanuit de buurt Kamrad voor een veilige oversteekgelegenheid over de Kamerlingh 

Onnesweg? 

3. In RIB 2019-17 wordt een bedrag genoemd van 450.000 euro voor een variantenstudie 

fietsenstalling station. Dit komt op ons als een vrij fors bedrag over voor een studie. Kunt u 

aangeven waar dit bedrag voor nodig is? 

Bij voorbaat dank voor de moeite van beantwoorden! 

Vriendelijke groet, 

Bas Nanninga 

Commissielid D&B ChristenUnie 

 


